
      

                                      Zápisnica             
 

           

           zo zasadania Komisie na ochranu verejného poriadku a životného 

           prostredia pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Záhorská 

           Bystrica zo dňa  20.4.2015. 

 

 

Prítomní:            Sajan Miloslav 

                            Hasoň Ján 

                  JUDr.Polák Peter 

                   Ing. Vaňo Stanislav 

                           Krajčír Marián 

                               

Ospravedlnení :  Butkovič Miroslav 

                            Evjak Róbert   

 

Program:  1.   Otvorenie     

                    

                   2.   Informácia o podanom proteste prokurátora k VZN č.2/2008 

                         zo dňa 26.2.2008 ktorými sa upravujú niektoré podmienky držania psov 

                         na území MČ v znení VZN č.4/2013,ktorými sa mení VZN č.2/2008. 

                  

                   3.   Informácia o podanom proteste prokurátora proti VZN č.3/2012 zo dňa 

                         24.4.2012 o prevádzkovom režime a predajnej dobe v obchode       

                         a poskytovaných službách na území MČ. 

                 

                   4.   Prerokovanie úradných záznamov zistenia nelegálnych skládok MP v katastri  

                         MČ Bratislava- Záhorská Bystrica 

                         - Ul. Čsl. Tankistov pri objekte býv. prečerpávacej stanice 

                         - Ul. Csl. Tankistov (komunikácia vedľa D2 v smere na Lamač.) 

                         - Ul. Bratislavská (komunikácia vedľa D2 smer na Lamač) 

                         - Chatová oblasť Podkerepušky na konci ul.č.7 – nelegálna navážka zeminy 

                         - Za objektom býv. KERAMETALU - nelegálna skládka 

                         - Ul. Bratislavská v smere na Lamač pri vjazde do bývalého sadu- nelegálna  

                            skládka v obidvoch smeroch 

                         - Cesta pri dvoch mostoch za D2 – nelegálna skládky rôzneho odpadu  

                         - Cesta popri diaľnici smer na Lamač – nelegálne skládky rôznych odpadov        

    

                   5.   Vyhodnotenie jarnej brigády konanej dňa 18.4.2015 za účelom odstránenia 

                         nelegálnych skládok v katastri MČ Bratislava – Záhorská Bystrica.  

                                   
                   6 .  Prerokovanie záznamu o zistení odstaveného motorového vozidla Škoda Fábia 

                         bielej farby, bez evidenčných čísiel na ul. Čsl. tankistov č.134 a spôsobe jeho  

                         odstránenia.      

                    

                   7.   Informácia o riešení priestupkového konania voči obyvateľom 

                         Záhorskej Bystrice v súvislosti nezabezpečenia a nezabránenia voľného  

                         pohybu psa, ktorý napadol a zranil psa na vôdzke vedeného svojím majiteľom.    



                   

                   9.  Prerokovanie preventívnych opatrení a návrhov k zabezpečeniu vodných tokov 

                        pretekajúcich MČ Bratislava- Záhorská Bystrica, ako možných zdrojov záplav 

                        pri náhlych búrkových zrážkach v danej lokalite.    

 

                10.  Rôzne                    

                 

 

 

 Ad 1:            Predseda komisie pán Sajan Miloslav privítal prítomných  členov a otvoril 

                  rokovanie komisie podľa navrhnutých bodov programu. 

 

Ad 2:            Informoval členov komisie s protestom prokurátora proti prijatému VZN 

                     č.2/2008, kde prokurátor žiada toto VZN zrušiť z dôvodu porušenia zákona čím  

                     sa stáva nezákonné. 

                     Poslanci na zasadnutí miestneho zastupiteľstva  žiadosti prokurátora vyhoveli 

                     Komisia odporúča:    

                          Vypracovať nové VZN, ktoré bude  obsahovať náležité potreby MČ v súlade  

                     s platným zákonom SR . 

                               

 

Ad 3:           Informoval členov komisie s protestom prokurátora proti prijatému VZN 

                     Č.3/2012 , kde prokurátor žiada toto VZN zrušiť z dôvodu porušenia zákona čím 

                     sa stáva nezákonné.  

                     Poslanci na zasadnutí miestneho zastupiteľstva žiadosti prokurátora vyhoveli. 

                     Komisia odporúča: 

                          Vypracovať nové VZN, ktoré bude obsahovať náležité potreby MČ v súlade 

                     s platným zákonom SR. 

 

Ad 4:            Pán Hasoň predložil komisii na prerokovanie úradné záznamy zistenia 

                     nelegálnych skládok zdokumentovaných príslušníkom mestskej polície. 

                     Informoval ich o spôsobe riešenia v rámci kompetencie MČ s tým, že menšie 

                     navážky rieši odstránením pomocou ekologickej čaty pri MČ. 

                     Ostatné sa odstraňujú počas brigád organizovaných mestskou časťou. 

                     Konštatoval, že oproti minulému roku je pokles čiernych skládok a znečistení  

                     i v objemovom zhodnotení . 

                     Komisia odporúča :    

                           Zintenzívniť monitoring oblastí čiernych skládok príslušníkmi MP a pri  

                    zistení totožností  znečisťovateľov, riešiť ich v priestupkovom konaní.      

                            

 

Ad 5 :          Pán Hasoň informoval členov komisie o priebehu jarnej brigády pri odstraňovaní 

                    nelegálnych skládok a čistení extravilánu a intravilánu MČ. Okrem čistenia  

                    extravilánu , kde sa zúčastnili poľovníci a stolní tenisti prebiehala i  

                    brigáda v objekte Základnej školy s materskou školou na Hargašovej ulici. 

                    Na brigáde sa zúčastnili rodičia detí a poniektorí i s deťmi. 

                    Celkovo sa počas dňa zúčastnilo jarnej brigády 108 brigádnikov.  

                    Komisia ďakuje všetkým zúčastneným za nezištnú pomoc pri čistení  

                    našej MČ a  životného prostredia.  

                               



 

Ad 6:           Na základe úradného záznamu MP a taktiež nahlásenia občanmi MČ o odstavení 

                    osobného motorového vozidla značky  Fábia bez evidenčných čísiel, bolo 

                    vykonané zisťovanie majiteľa  vozidla. Majiteľ dal prísľub, že do 14 dní  

                    motorové vozidlo z miesta odstavenia odstráni.V prípade,že tak nevykoná MČ 

                    pristúpi k jeho odstráneniu podľa príslušných zákonných nariadení.  

                    Komisia odporúča:   

                              Dohliadnuť na odstránenie vozidla v prisľúbenom  časovom horizonte MP.  

 

Ad 7 :          Pán Hasoň informoval o riešení priestupkového konania voči obyvateľom  

                    Záhorskej Bystrice z dôvodu nezabezpečenia a nezabránenia voľného pohybu 

                    psa, ktorý napadol a zranil iného psa, ktorého viedol na vôdzke majiteľ. 

                    Priestupok bol riešený príslušným policajným oddelením a spôsob vyriešenia 

                    postúpený na MČ.    

 

Ad 8 :         Pán Sajan informoval prítomných členov komisie, že incioval a podal návrh na  

                   zasadnutí  stavebnej komisie dňa 14.4.2015, ako jej člen o vytvorenie pracovnej 

                   skupiny zloženej z  členov stavebnej komisie a komisie KOVP s monitorovaním 

                   vodných tokov v katastrálnom území MČ. Poukázal na minuloročnú náhlu letnú  

                   búrku, ktorá spôsobila záplavu MČ a spôsobila škody obyvateľom  

                   Záhorskej Bystrice. 

  

                  Komisia odporúča:  
                          Vykonať odborný monitoring všetkých vodných tokov na území MČ a  

                   spracovať návrh projektu s realizačným vyhotovením. 

                   Navrhnúť a nájsť spôsob prekontrolovania vodných tokov v uzavretých 

                   kanalizačných potrubiach.(kontrola kamerovým systémom) 

                   Na dlhých trasách odborne posúdiť možnosť vytvorenia kontrolných vstupov, 

                   bez ktorých nie je možné vykonať kontrolu priepustnosti odvodu väčšieho  

                   množstva vody. 

 

Ad 9 :         V rôznom pán Hasoň informoval, že s pracovníkmi ekologickej čaty pravidelne  

                   vykonáva kontrolu kritických miest vpustí vodných tokov a ich čistenie.  

 

Ad 10 :       Pán Sajan ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným členom za účasť 

                   s oboznámením, že ďalšie zasadnutie je podľa plánu práce dňa 18.5.2015.  

               

 

                  Zapísal    

 

 

                 Predseda komisie :   Sajan Miloslav 


